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Referat 
Møde påbegyndt kl. 16:04. 

 

Valg af dirigent  

• Sune er enstemmigt valgt. 

 

Valg af referent  

• Sune er enstemmigt valgt. 

 

Godkendelse af forslag og huslejestigning  

• Forslaget og huslejestigning er enstemmigt godkendt.  

 

Valg til bestyrelsen 

• Mikkel indgår i bestyrelsen.  

• Cecilie indgår i bestyrelsen. 

 

Eventuelt  

• Der ønskes foretaget en cykelrazzia snarest muligt grundet overfyldte cykelskure forsaget af gamle 

og efterladte cykler.  

o To cykler uden hjul placeret udenfor bag vaskehuset tilhører fraflyttet beboer og ønskes 

fjernet.  

o Gamle stole placeret i vaskehusets udeareal ønskes fjernet. 

o Der ønskes løsning på den kontinuerligt store mængde affald placeret ved 

skraldecontainerne, der optager parkeringspladserne. 

o Kollegiet har efter sigende adgang til nærliggende indhegnet og aflåst skraldeplads benyttet 

af omkringliggende boliger og afdelinger. Der ønskes konkret svar på, hvorvidt kollegiet har 

eller ikke har tilladelse til at benytte pladsen, samt hvordan beboere får adgang såfremt 

førstnævnte er tilfældet.  

▪ Der ønskes indkøb af trækvogn eller lignende til transport af affald, såfremt 

beboere får adgang til nærliggende skraldeplads. 

o Der ønskes mere opmærksomhed omkring rengøring af vaskehuset igennem mere 

information. Der forespørges til muligheden for udlevering af velkomstbrev med 

informationer omkring kollegiet til nye beboere ved nøgleudlevering. 

 

Bemærkning: Flere beboer har i forbindelse med mødets indkaldelse erklæret deres støtte til forslagets 

vedtagelse, men har ikke har haft mulighed for at deltage. 

 

Møde afsluttet kl. 16:53. 


